
SCHRIFTELIJKE VRAAG
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van LUDWIG VANDENHOVE
datum: 9 oktober 2019

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Dierenwelzijnsbeleid  -  Resultaten bevraging GAIA

Daags na de totstandkoming van het Vlaams regeerakkoord heeft GAIA de resultaten 
bekendgemaakt van een representatieve bevraging die ze hebben uitgevoerd rond 
dierenwelzijnsbeleid in Vlaanderen. Ik ga ervan uit dat de minister als Vlaams 
minister, bevoegd voor dierenwelzijn, de resultaten van deze bevraging ondertussen kent.

1. Is de minister van plan rekening te houden met de resultaten uit deze bevraging bij 
de verdere uitwerking van het dierenwelzijnsbeleid?

2. Is de minister van plan bij de omzetting van de krijtlijnen uit het regeerakkoord in zijn 
beleidsbrief deze resultaten nog mee in rekening te brengen? Zo ja, welke punten?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD
op vraag nr. 26 van 9 oktober 2019
van LUDWIG VANDENHOVE

Ik ken de resultaten van die bevraging niet, noch de wijze waarop de bevraging tot stand 
is gekomen. De Vlaamse dienst Dierenwelzijn mocht ze evenmin ontvangen.


